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Zápis schůze představenstva ze dne 18.7.2022 

  

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Vojtěch Halamka 

Přítomni: Jiří Novotný Místopředseda MP 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG 

 František Trefný Zástupce správce Pod-O-Gym ZSG 

 Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA 

 Luboš Jánský Televizor bloku B TV B 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 Štěpán Tichý Správce bloku F SBF 

 Vojtěch Halamka Vedoucí kolejní skupinky VKS 

 Jan Kaprál Zástupce PR ZPR 
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20:05 Místopředseda zahajuje schůzi.  

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program zaslaný do 

konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 16.07.2022 19:57. 

∑: 9 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 2 

Usnesení přijato. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. Blok C 

SBC upozorňuje na problémy s úklidem, které byly ihned řešeny vedoucí úklidu. Proběhla společná 

grilovačka bloku C a F. 

2. Blok F 

Na bloku je pozorován vyšší nástup účastníků Erasmu. 

3. PC učebna 

Byla dokončení nová kabeláž v učebně. Správce plánuje svoji funkci po létě předat. 

4. Parlament SU 

Dne 5.9. dojde ke zvýšení kolejného. V říjnu je plánováno výjezdní zasedání SU. 

5. SS 

Proběhla implementace nových systémů. 

6. SN 

Probíhá přestavba hlavní serverovny na bloku A. Dočasně byla přenesena technika na blok F. Díky 

pozitivnímu posudku statika je schváleno rozšíření serverovny do další místnosti. Přišly nové wifi 

adaptéry a byl nainstalován venkovní adaptér. 

7. Blok D 

Nic významného se nestalo. 

8. Blok A 

SG (ZSBA) řeší problém s bezdomovcem.  

9. Pod-O-Gym 

Řešeno v samostatném bodu.  
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10. VKS 

VKS řeší problém s černou plísní v sudovně.  

11. Blok B 

Byla vyklizena serverovna na bloku B. Řešen problém s nelegálně ubytovaným. K řešení byla 

povolána městská policie. 

12. Pod-O-Games 

Proběhl úklid místnosti. Byly provedeny změny v provozním řádu a byly sepsány postupy používání 

místnosti. 

13. Kolárna 

Byly provedeny změny v provozním řádu. Byli registrováni noví členové. Půjčování Pod-O-Bike je 

v řešení. 

14. HR 

HR s VKS plánuje teambuilding ve formě vodáckého výjezdu. Probíhá nábor nových členů. 

15. PR 

SP (PR) plánuje úklid zasedačky. Proběhl úklid PR místnosti a skladu na bloku C. 

16. Projekty 

Letní semestr byl uzavřen. SP plánuje pořádat venkovní promítání s Pod-O-film. Započaly přípravy 

na nástupy a akci prvák. 

17. Pod-O-Dým 

V rámci rekonstrukce byly namontována konstrukce na upevnění stropních sádrokartonů. Montáž 

elektrického vedení plánována na příští týden. Byla vyhlášena poptávka na instalatéra na zavedení 

vodovodního řádu na dýmkový bar. Rekonstrukce podlahy bude opožděna. Instalace tahokovu na 

zdi je v plánu v nejbližší době. 

18. Hudebna 

Byl zrekonstruován sklad hudebny. 

19. MP 

Ukrajinci byli přemístěni na Strahov pro uvolnění kapacit. Momentálně je uzavřena menza. MP dále 

studuje interní předpisy. Bylo odevzdáno hlášení o stavu klubu. Probíhá tvorba know-how 

dokumentace klubového festivalu Mezi Bloky.  
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Bod č. 2  Schválení zápisu 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

18.05.2022 zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 16.07.2022 

18:24. 

∑: 9 ; +: 5 ; -: 0 ; ±: 4 

Usnesení přijato. 

Bod č. 3  Členské příspěvky 

Probíhá diskuse ohledně změny výše členských příspěvků a datumu platnosti nového ceníku. 

Usnesení č. 3:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje členské příspěvky ve výši a 

složení: 

Základní členství  1000 Kč 

Pod-O-Gym   1000 Kč. 

Hudebna    500 Kč 

∑: 9 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení přijato. 

Usnesení č. 4:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje, aby nové členské příspěvky 

schválené v předchozím usnesení byly platné od počátku příštího platebního 

období. 

∑: 9 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 0 

Usnesení přijato. 

20:51 Přichází Lukáš Pavljuk. Počet členů s hlasovacím právem: 10. 

Usnesení č. 5:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee je nakloněno synchronizaci platebních 

období napříč kluby SU ČVUT. 

∑: 10 ; +: 7 ; -: 0 ; ±: 3 

Usnesení přijato. 

21:21 MP vyhlašuje pauzu. 

21:52 MP ukončuje pauzu. 

Bod č. 4  Pod-O-Gym 

SG odvolává ZSG na jeho vlastní žádost s okamžitou platností. 

SG dále zaznamenal pravidelné porušování předpisů na základě jehož plánuje uvalit BANy na dané 

proviněné jedince.  
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Bod č. 5  Kolárna 

Usnesení č. 6:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee ruší usnesení č.3 bodu č.3 ze schůze 

představenstva klubu Pod-O-Lee konané 16.2.2021 ve věci ponechání sportovního 

soukromého vybavení v serverovně bloku F. 

∑: 10 ; +: 8 ; -: 0 ; ±: 2 

Usnesení přijato. 

SP (SK) prezentuje fotografie kol umístěných v kolárně, které po dané lhůtě propadly klubu Pod-O-

Lee. Proběhla diskuse o pravomocích SP (SK) manipulovat s těmito koly. 

SP (SK) prezentuje plán přemístit Pod-O-Bikes do Kolárny po montáži bezpečnostních dveří. Dále 

upozorňuje na problém nedořešeného zbavení odpovědnosti klubu při používání kol a nutnost 

brzkého řešení. 

Bod č. 6  4Kč fond 

22:25 Odchází Jan Picka a Matúš Priščák. Počet lidí s hlasovacím právem: 8 

MP apeluje na vyplnění dotazníku na využití 4 Kč fondu. Probíhá diskuse o jednotlivých již 

vyplněných položkách. 

Bod č. 7  Různé 

Probíhá diskuse ohledně informování členů klubu o zvýšení výše kolejného skrz kolejní kanály. 

Představenstvo se shoduje, že členy klubu bude informovat i přes možné negativní dopady na 

image klubu. 

22:40 MP ukončuje schůzi. 


